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TRANSCRIPT VAN DE VERENIGDE VERGADERING VAN HOOGHEEMRAADSCHAP VAN DELFLAND 
d.d. 18 januari 2024 

 

00. Opening 

De voorzitter: Goedemorgen, beste VV-leden. De klok heeft negen uur geslagen. Ik zie nog een aantal lege 
plekken maar ik wilde toch de vergadering beginnen. Ik neem aan dat een paar leden misschien verlaat zijn 
vanwege openbaar vervoer, et cetera. Hoe dan ook, het is de eerste vergadering van de VV in het nieuwe jaar, 
een bijzonder jaar voor Delfland want het is ook het jaar waarin wij 735 jaar bestaan. Vandaag een behoorlijk 
overzichtelijke agenda. Het is, we hebben elkaar voor het laatst gezien bij de eindejaarbijeenkomst vlak voor 
kerst. Toen hebben, volgens mij nog niet iedereen was daar misschien aanwezig, niet iedereen heeft een mok 
meegenomen dus ik wil de leden er graag op wijzen dat sinds 1 januari er geen bekertjes meer hier gebruikt 
worden. Dus als u bij bezoeken hier koffie wil drinken, neem uw eigen beker mee. En degene die die nog niet 
hebben die kunnen na afloop van de vergadering daar afhalen. En het laatste wat ik wil zeggen bij de opening, 
ik weet nooit precies hoe lang het mag maar dat interesseert me eigenlijk niet maar ik wil in ieder geval ook 
even beginnen met in ieder geval u allen de allerbeste wensen te wensen voor dit jaar, dat het in dit 
jubileumjaar ook voor Delfland maar weer een heel mooi jaar mag worden. Ik heb bericht van afmelding, 
afwezigheid gehad van de heer De Mos, mevrouw Zandstra, mevrouw Onderdelinden, die zijn ietwat verlaat. 
En even kijken, ik weet niet, ja, en ik verwacht dat we nog weg, wat bijzonder is deze vergadering is dat wij 
drie commissieleden niet lid van de VV gaan installeren en een daarvan is nog onderweg. 

01. Vaststellen agenda 

De voorzitter: Dan wilde ik nu doorgaan naar het vaststellen van de agenda. Ik zei al, het is een behoorlijk 
overzichtelijke agenda maar ik wil u toch de gelegenheid geven om daar nog een opmerking over te maken. 
Zijn er leden die een opmerking hebben over de agenda? Mevrouw Jenniskens. 

Mevrouw Jenniskens: Ja, wij willen graag gebruik maken van het vragenrondje. 

De voorzitter: Mevrouw Jenniskens, helaas kan ik dat niet toestaan want volgens het reglement van orde moet 
gebruik, kan gebruikgemaakt worden van het vragenrondje mits de vragen 24 uur van tevoren worden 
aangekondigd en er zijn geen vragen aangekondigd. Dus als u vragen heeft stel ik voor dat u die vragen 
schriftelijk inbrengt en dan zullen we zo snel mogelijk die vragen proberen te beantwoorden. 

Mevrouw Jenniskens: Maar dit is vers van de pers, dat hadden we niet 24 uur eerder in kunnen dienen en het 
hoeft ook niet dat we nu al per se het volledige antwoord willen, maar we willen wel graag een indruk. 

De voorzitter: Toch hecht ik eraan om, u heeft het RVO vastgesteld, om dat wel te handhaven want als we 
daar eenmaal van gaan afwijken dan zullen er andere redenen weer zijn om daar in het vervolg ook weer van 
af te wijken. Dus mijn verzoek is echt aan u om die vragen schriftelijk in te brengen. Zijn er nog andere leden 
die opmerkingen hebben over de agenda? Nee, dan is de agenda hiermee vastgesteld. Dat betekent dat wij 
drie hamerstukken straks zullen behandelen. Ik wil die eigenlijk in een keer afhameren maar ik wil u wel de 
gelegenheid geven om eventuele stemverklaringen af te leggen. Dus zijn er leden in de VV die een 
stemverklaring bij een van de hamerstukken willen afleggen? Dan hou ik daar direct rekening mee voordat we 
de hamerstukken in stemming brengen. De heer Heijboer. 
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De heer Heijboer: Bij het vrijwilligersbeleid willen wij een stemverklaring afgeven. Dank u wel. 

De voorzitter: Dank u wel. Ik maak er even aantekening van, dat is H02. Ik zie geen, oh, de heer Jansen. 

De heer Jansen: Wij willen ook graag bij het vrijwilligersbeleid H02 een stemverklaring. 

De voorzitter: Ja prima, genoteerd. Zijn er nog anderen? Dat zie ik niet. Dan hebben we dit, dan is hiermee 
echt de agenda vastgesteld. Dank u wel. 

02. Lijst van besluiten en toezeggingen VV 30 november 2023 

De voorzitter: Dan ga ik door naar agendapunt 02, de lijst van besluiten en toezeggingen van de VV op 30 
november. Zijn er nog opmerkingen over de besluitenlijst en de toezeggingen? Zie ik ook niet. Dan zijn de lijst 
van besluiten en toezeggingen zijn hiermee ook vastgesteld. 

03. Mededelingen 

De voorzitter: En dan gaan we door naar de mededelingen. Er zijn vanuit de kant van het college zijn er drie 
mededelingen en ik wil in eerste instantie het woord geven aan de heer Ouwendijk. 

De heer Ouwendijk: Dank u wel mijnheer de voorzitter. Ik heb een korte mededeling naar aanleiding van de 
VV van 30 november volgens mij. Eind november heb ik een toezegging gedaan om nog voor deze vergadering 
in gesprek te gaan met horecaondernemer van De Conckelaer. Dat gesprek is gevoerd, dat wilde ik even aan 
de vergadering laten weten. 

De voorzitter: Dank u wel, mijnheer Ouwendijk. Dan geef ik nu het woord aan de heer Van Boxmeer. 

De heer Van Boxmeer: Ik heb drie mededelingen. De eerste is een nieuwe constatering bij een reguliere 
meetronde afgelopen december van een forse overschrijding in de gemeente Westland. Het gaat hier om een 
middel dat al jaren verboden is als gewasbeschermingsmiddel en de overschrijding is zesduizend maal de 
norm. We zijn op dit moment aan het uitzoeken welke bedrijven achter het monsterpunt zitten en welke 
verdacht zouden kunnen zijn. En omdat het hier een verboden middel betreft trekken we hierbij samen op 
met de NVWA. En dat is alle informatie die ik op dit moment kan mededelen in verband met het lopende 
onderzoek.  

Dan wil ik terugkomen op de toezegging die ik heb gedaan om u te informeren over de andere overschrijding 
die op 26 oktober is vastgesteld betreffende twee bestrijdingsmiddelen in de Woudse Droogmakerij. Samen 
met Glastuinbouw Nederland zijn wij bezig geweest om de bron te achterhalen om zo herhaling te 
voorkomen. Dit onderzoek heeft tot nu toe nog niet geleid tot het vinden van de bron. We ondernemen nog 
een aantal vervolgacties. De afdeling toezicht en handhaving heeft contact opgenomen met de bedrijven 
waarbij geregistreerd is dat dat gevonden middel werd gebruikt. Ook nemen zij contact op met de bedrijven 
die nog niets hebben aangeleverd en hebben wij de gemeente Midden-Delfland gevraagd de omgevingsdienst 
opdracht te geven om in ieder geval één bedrijf van die bedrijven te onderzoeken. De verwachtingen met 
verloop van de tijd is niet dat deze acties gaan leiden tot het vinden van de veroorzaker van de lozing. En 
mocht het anders zijn, dan kom ik daar met u weer op terug. Er zijn inmiddels wel twee nieuwe metingen 
gedaan in dat gebied en daar zijn geen verdere overschrijdingen meer aangetroffen.  
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En de andere toezegging was op het verzoek van de motie van BVNL om contact op te nemen met een bedrijf. 
Dat hebben wij gedaan en daar lopen de gesprekken van. 

De voorzitter: Dank u wel de heer Van Boxmeer. Dan heb ik zelf nog een mededeling, dat doe ik omdat ik 
calamiteiten in mijn portefeuille heb. Ja, pardon. 

Mevrouw Jenniskens: Ja, dank u wel voorzitter. Ik vroeg me af of de heer Van Boxmeer niet een mededeling 
was vergeten over de illegale houtkap in het Thijssebos. 

De heer Van Boxmeer: Ik kan u vertellen dat ik dat niet ben vergeten. Nee, het is niet gekoppeld aan mijn 
dossier, mevrouw Jenniskens. 

De voorzitter: Dan wil ik zelf nog een mededeling doen over de wateroverlast die de afgelopen maanden is 
opgetreden op diverse plekken in het land. De laatste twee maanden van vorig jaar zijn we als Delfland drie 
keer opgeschaald geweest, namelijk begin november, om precies te zijn in de periode van 3 tot 6 november 
zijn we opgeschaald naar fase één voor dreigende wateroverlast. Nog geen week later op 10 november is 
Delfland opgeschaald naar fase één in verband met een instabiel grondlichaam van de Maasdijk ter hoogte 
van de Uithof met een risico dat een afschuiving naar het naastgelegen boezemwater zou plaatsvinden. En 
tenslotte is Delfland op 22 december opgeschaald naar fase twee in verband met de hoogwaterverwachting 
van drie meter en tien centimeter boven NAP bij Hoek van Holland door de storm Pia, waardoor zoals u gezien 
heeft ook de Maaslandkering voor de eerste keer sinds oplevering gesloten geweest is, afgezien van de 
proefsluiting. De waterveiligheid is niet in het geding gekomen omdat de stormen geen effect hadden op de 
waterkeringen. Tijdens het hoogwater in Nederland van de afgelopen weken waren in een totaal elf 
waterschappen opgeschaald. Delfland was bereid om bijstand te verlenen. In totaal hebben 21 medewerkers 
van Delfland stand by gestaan en was er ook noodmateriaal beschikbaar. Er is een crisismanager ingezet bij 
een van de opgeschaalde waterschappen maar er is verder geen gebruik gemaakt van het aanbod voor 
personele inzet of materiaal. Dat was de mededeling over. Ik zie de heer Den Butter. 

De heer Den Butter: Ja, dank voorzitter. In de eerste plaats natuurlijk waardering voor de medewerkers ook 
die tijdens zelfs nog de eindejaarbijeenkomst werden ingezet om voor waterveiligheid te zorgen. Wat ik me 
afvroeg, vanuit mijn omgeving kreeg ik veel vragen: je zit bij het waterschap, hoe zit het in Delfland eigenlijk? 
Is het mogelijk dat we daar op het moment dat daar, nou ja, de hoogwaterstanden zijn in Nederland dat we 
daarover worden geïnformeerd via mailing bijvoorbeeld om dat ... 

De voorzitter: Sorry, de heer Den Butter, ik heb nou net een VV-lid erop gewezen dat het niet de bedoeling is 
om vragen te gaan stellen. Dus als we dit nu wel doen dan weet ik dat er binnen de kortste keren een ander 
VV-lid is die zegt en dan heb ik ook nog wel een vraag, dus dat gaan we niet doen. Maar een opmerking die ik 
zal maken: het college heeft natuurlijk altijd een informatieplicht. Dus wij informeren de VV tijdig en zo 
volledig mogelijk. Dank u wel. Dat waren de mededelingen. 

04. Insprekers 

De voorzitter: Verder gaan we, dan gaan we door naar de volgende twee agendapunten, die zijn heel kort. 
Insprekers, er zijn geen insprekers aangemeld. 
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05. Vragenrondje 

De voorzitter: Vragenrondje heb ik al op gereageerd. Dat kan, maar dan moet u dat wel 24 uur van tevoren 
aangeven. 

06. Stukken ter kennisname 

De voorzitter: Dat betekent dat ik nu door wil gaan naar agendapunt B01 en dat is de toelating … 

Mevrouw Wijbenga: Voorzitter? Agendapunt 06? 

De voorzitter: Pardon. Iets te snel. De stukken ter kennisname, dat zijn de audiotranscripten. Zijn er nog 
opmerkingen over de audiotranscripten? En zowaar, mevrouw Wijbenga. 

Mevrouw Wijbenga: Dank u wel voorzitter. Misschien mag ik het niet vragend stellen maar het is me 
opgevallen dat in de audioscripten soms merkwaardige tikfouten staan en ik noem er twee uit de 
commissievergadering van WKK. Eén staat op pagina 28 onder mijn naam. In plaats van verwijzen naar een 
motie staat er emotie. Die vond ik wel interessant. En hetzelfde geldt bij pagina, even uit mijn hoofd, 28 of 29 
waarop mevrouw Dijkshoorn iets heeft voor de rondvraag en er staat niet rondvraag maar rotvraag. Waarvan 
akte. 

De voorzitter: Ik ben blij dat u zeg maar ook de stukken zo nauwkeurig naleest want ik kan me herinneren de 
vorige vergadering had u volgens mij ook een opmerking daarover of een correctie. Wij nemen nota van deze 
correcties. Ik weet niet of ze allemaal direct zijn opgeschreven maar we zullen vanzelfsprekend dit soort 
verschrijvingen herstellen. Dus dank voor uw oplettendheid. Dan ga ik nu, ik kijk nog even, zijn er nog andere 
leden die opmerkingen hadden over … Dat zie ik niet. 

B. Bespreekstukken 

B.00. Advies commissie Geloofsbrieven VV 18 januari 2024 

B.01. Besluit tot toelating commissieleden - geen lid VV 18 januari 2024 

De voorzitter: Dan ga ik nu wel door naar B01, de toelating van commissieleden geen lid. Het voorgestelde 
besluit is toe te laten als commissieleden zijnde geen lid van de verenigde vergadering de heer Van Bruggen, 
mevrouw Ritsema-de Jong en de heer Kersten. En het onderzoek van de geloofsbrievencommissie heeft geen 
belemmering voor benoeming opgeleverd. U heeft het verslag van de geloofsbrievencommissie, beide stukken 
zijn die opgeleverd en heeft u kunnen lezen. Dus ik wilde aan u vragen, verzoeken of wij bij acclamatie zeg 
maar deze drie leden van de commissie kunnen toelaten. Dank u wel. En dan is het de toegelaten leden zoals u 
weet is het gebruikelijk dat ik daarna de verklaring, de eed of de belofte afneem. Dat gaan we nu doen. En ik 
wil u vragen daarvoor te gaan staan.  

Mag ik u verzoeken om hier naar voren te komen, bij de katheder te komen staan? Ik heb begrepen, even de 
laatste check, dat u alle drie de belofte aflegt. U de eed. De eed, dan ga ik eerst de tekst van de belofte 
oplezen en dan krijg ik daarna nog wel even de tekst voor de eed die bijna hetzelfde is maar ik wil geen fout 
hierbij maken. Eerst de belofte. Ik verklaar dat ik om tot commissielid te worden benoemd rechtstreeks noch 
middellijk onder welke naam of welk voorwendsel ook aan iemand enige gift of gunst heb gedaan of beloofd. 
Ik verklaar en beloof dat ik om iets in dit ambt te doen of te laten rechtstreeks noch middellijk van iemand 
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enig geschenk of enige belofte heb aangenomen of zal aannemen. En ik beloof dat ik getrouw zal zijn aan de 
grondwet, dat ik de wetten zal nakomen en dat ik mijn plichten als commissielid naar eer en geweten zal 
vervullen. En dan vraag ik de beide heren om mij na te zeggen: dat verklaar en beloof ik. 

De heer Kersten: Dat verklaar en beloof ik. 

De heer Van Bruggen: Dat verklaar en beloof ik. 

De voorzitter: Dank u wel. Wil ik u al van harte feliciteren. En we hebben zo dadelijk ook een bloemetje bij en 
nog een klein presentje. En dan ga ik nu over tot de tekst voor de eed. Ik zei al, die is bijna identiek maar toch 
ietsje anders. In dat geval wil ik u ook vragen om zo dadelijk uw vinger, wijsvinger middelvinger omhoog te 
steken. Ik zweer dat ik om tot commissielid te worden benoemd rechtstreeks noch middellijk onder welke 
naam of welk voorwendsel ook aan iemand enige gift of gunst heb gedaan of beloofd. Ik zweer dat ik om iets 
in dit ambt te doen of te laten rechtstreeks noch middellijk van iemand enig geschenk of enige belofte heb 
aangenomen of zal aannemen. En ik zweer dat ik getrouw zal zijn aan de grondwet, dat ik de wetten zal 
nakomen en dat ik mijn plichten als commissielid naar eer en geweten zal vervullen. En uw antwoord is dan: 
zo waarlijk helpe mij God almachtig. 

Mevrouw Ritsema-de Jong: Zo waarlijk helpe mij God almachtig. 

De voorzitter: Dank u wel. En ik wil u ook hierbij enorm feliciteren. Even kijken. Er zijn allemaal een bloemetje. 
Ik begin bij u, alstublieft. Kijk eens. En deze voor u en ook deze voor u. En ik zei al, bij alle bestuursleden en 
commissieleden die geïnstalleerd zijn die hebben ook dit boekje gekregen ter stimulering van het goede debat. 
Kijk eens, alstublieft. Dank u wel. En veel succes met uw werk in de commissies. Dank u wel. 

H. Hamerstukken 

H.01. Bestuurlijke P&C-kalender 2024 

H.02. Vrijwilligersbeleid 

H.03. Wijziging Gemeenschappelijke regeling Slibverwerking: zienswijze 

De voorzitter: Dan komen wij nu bij de hamerstukken en dat zijn er dit keer drie. Het eerste hamerstuk heeft 
betrekking op de bestuurlijke P&C-cyclus en het voorgestelde besluit is de bijlage bestuurlijke P&C kalender 
2024 vast te stellen en uit te voeren door het agenderen van de behandeling van de jaarstukken 2023 in de VV 
van 30 mei 2024, de kadernota 2025 in de VV van 11 juli 2024, de Burap 2024 in de VV van 26 september 2024 
en de programmabegroting 2025 en de meerjarenraming 2026 tot en met 2029 in de VV van 28 november 
2024.  

Het vrijwilligersbeleid, het voorgestelde besluit is heel simpel, het vrijwilligersbeleid van Delfland vast te 
stellen.  

En tenslotte de wijziging gemeenschappelijke regeling Slibverwerking zienswijze. Het voorgestelde besluit is af 
te zien van het indienen van een zienswijze op de tekstvoorstellen wijziging GR Slibverwerking en de 
ontwerptekst voor het besluit tot wijziging van de gemeenschappelijke regeling openbaar lichaam 
Slibverwerking 2009 bijlage 4 kenmerk 2254191. En dan ten tweede, toestemming te verlenen om de bepaling 
in de gemeenschappelijke regeling Slibverwerking conform de ontwerptekst besluit tot wijziging van de 
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gemeenschappelijke regeling openbaar lichaam Slibverwerking 2009 te wijzigen, bijlage 4 kenmerk 2254191. 
Dat zijn de besluiten en ik wil nu de leden die hebben aangegeven dat zij een stemverklaring voor het 
vrijwilligersbeleid af te geven daartoe de gelegenheid geven. En dan begin ik bij de heer Heijboer. 

De heer Heijboer: Dank u wel voorzitter. Ja, wij hadden graag een uitbreiding op dit stuk gezien met een 
lightversie dat via sponsoring van de clubkas ook organisaties als een scouting onder toezicht en 
verantwoording van de clubleiding ingezet zouden kunnen worden als vrijwilliger voor Delfland om 
bijvoorbeeld plasticafval uit de rietkragen te halen of informatiefolders uit te reiken naar recreanten. We 
hebben dit in de commissie ook aangegeven. Wij stemmen echter toch in met het vrijwilligersbeleid omdat 
het de positie van de individuele vrijwilligers binnen Delfland goed regelt en dat vinden wij erg belangrijk. 
Dank u wel. 

De voorzitter: Dank u wel mijnheer Heijboer. Dan geef ik nu het woord aan de heer Jansen. 

De heer Jansen: Ja, dank u wel voorzitter. Het CDA is zeer blij met dit voorstel. We hebben hier ook vaak op 
aangedrongen in de afgelopen jaren. We denken dat vrijwilligers, dat dat een welkome aanvulling is op het 
goede werk wat onze eigen ambtenaren doen. En ze zijn de ogen en de oren in het veld. En ik weet ook uit 
eigen ervaring dat er best wel wat animo is om Delfland te helpen, binnen Delfland. Dus we vragen ook dan 
inderdaad om dit actief op te pakken en stemmen natuurlijk in met het … 

De voorzitter: Dank u wel, mijnheer Jansen. Dan stel ik voor om deze drie besluiten met algemene stemmen te 
nemen en bij deze af te hameren. Dank u wel. Dan is het besluit hiermee genomen. 

S. Sluiting 

De voorzitter: En ik zei al, dit is, dit was een vergadering met een korte agenda. De vorige duurde wat langer. 
Ik wens u in ieder geval, ik sluit de vergadering en ik ben iedereen dankbaar voor het feit dat u aanwezig was 
om deze besluiten te nemen. Dank u wel. 
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